
Bestyrelsesmøde 26.6.2018


Punkt 1: konstituering.

Formand: Jesper

Kasserer: Rene

Sekretær: Astrid


Punkt 2:

Betaling af ejerforeningsgebyr - der mangler kun én betaling, og der er sendt 2 rykkere.


Punkt 3:

Vejens tilstand - der er revner i vejen.

Rene har undersøgt et firma der hedder “slaghul.dk”, i Lystrup.

Rene indhenter tilbud på at få vores veje repareret.


Han foreslår også at (NÅR vi skal have ny asfalt) at høre kommunen om vi kan købe asfalt gennem 
kommunens aftaler, når vi på et tidspunkt skal have vejen repareret. 


Et alternativ til ny asfalt er at få lagt et lag flydende asfalt og lægge sten ovenpå; - det giver en 
træls overflade, men det er billigere end asfalt. DOB (Dansk Overflade Behandling).


Punkt 4:

Vedligholdelse af levende hegn mod golfbanen.

Beboerne i nr. 7, 9, 11, ... har 


Kommunen har skrevet et vedligeholdelsesdokument til golfklubben, og de har fået et påbud om 
at de skal gøre noget ved hegnet. (Iflg. reglerne om levende hegn)

Hegnet må højst være 2 m højt i skel, og 1 m ind. 

Greenkeeper er begyndt at skære totalt ned til 2 m højde ( fra “den lige del” på den anden side af 
græsstykket); - men nu har Jesper fået kommunen til at kontakte golfbanen og fået dem til at 
stoppe, til det er aftalt hvad det er der skal gøres.


Jesper tager aktion på at tale med golfbanens naboer, og tale med kommune og golfbane på 
beboernes vegne. 



